


Hong Kong Softball Association
Newsletter
April 2022
Published In 2022 May

香港壘球總會
2022 4月 每月回顧






天光道壘球場 將於21/4 (星期四) 重新開放

Tin Kwong Road Softball Field
Will Reopen On 21st April (Thursday)

踏入4月，本會因應政府就社交距離措施作出第一階段調整，於4月21日逐步有限度重開天光道壘球場。



本會仍然會做好日常消毒及防疫的工作，
以確保為會員提供一個安全的環境。





另外2021-22 年度壘球公開聯賽亦於4月30日重新展開，球員們能再次在球場上揮灑汗水。





香港賽馬會慈善信託基金
The Hong Kong Jockey Club Charities Trust
同心同步同進 RIDING HIGH TOGETHER

香港壘球總會 - 教練獎勵計劃 2021-22 得獎名單 (排名不分先後)

	教練姓名	獎項類別
1	陳希雲	<p>優秀精英教練獎</p> <p>而三月初開始報名的教練獎勵計劃21-22亦在4月經本會教練遴選委員會及執委會審視所有提名後，合共25位教練獲獎，各獲選得獎教練均會獲得獎狀及紀念品，以茲鼓勵。</p>
2	全智偉	
3	大島田	
4	葉慧賢	
5	劉漢文	
6	戶崎周	
7	杉本光弘	
8	疇地隆之	
9	立石尚己	
10	曹嘉瑋	
11	鍾景熙	<p>優秀隊際教練獎</p>
12	李昶輝	
13	李子信	
14	楊澤銘	
15	羅景禧	<p>優秀社區教練獎</p>
16	曾煒喬	
17	王偉雄	
18	黃煒明	
19	陳文輝	<p>優秀學校教練獎</p> <p>本會在此恭賀各位獲獎教練，亦感謝各位於壘球教練工作上所付出的努力，期望各位在未來培育更多有潛質的壘球運動員！</p>
20	曹逸立	
21	古靄雨	
22	劉曉君	
23	彭明允	
24	鄧智德	
25	黃楚曦	

備戰五人制棒球 亞洲盃(公開組)2022 球員招募

日期 2022年8月17-19日 (暫定)

地點 馬來西亞吉隆坡


申請期 2022年4月26日至
2022年6月10日

查詢 2711 1173

最後就是五人制棒球亞洲盃球員招募，申請期由4月26起至6月10日截止，而比賽將於8月17-19日(暫定)於馬來西亞吉隆坡舉行，前三名的球隊更會有資格參加世界棒壘球總會五人制棒球世界盃(公開組)！

詳情請閱：





天光道壘球場 將於21/4 (星期四) 重新開放

Tin Kwong Road Softball Field
Will Reopen On 21st April (Thursday)

Entering April, in response to the government's first-phase adjustments to social distancing measures, we gradually reopened the Tin Kwong Road Softball Stadium to a limited extent on April 21.



We will still work hard on daily cleaning and epidemic prevention to ensure a safe environment for members.





In addition, the 2021-22 Open League also resumed on April 30, and players can finally have softball matches on the field again.





香港賽馬會慈善信託基金
The Hong Kong Jockey Club Charities Trust
同心同步同進 RIDING HIGH TOGETHER

香港壘球總會 - 教練獎勵計劃 2021-22
得獎名單 (排名不分先後)

	教練姓名	獎項類別
1	陳希雲	優秀精英教練獎
2	全智偉	
3	大島田	
4	葉慧賢	The Coach Award Program 21-22, which started registration in early March, also reviewed all the nominations in April by the council. A total of 25 coaches won awards this time, and each winning coach will receive a certificate and souvenir.
5	劉漢文	
6	戶崎周	
7	杉本光弘	
8	疇地隆之	
9	立石尚己	
10	曹嘉瑋	優秀隊際教練獎
11	鍾景熙	
12	李昶輝	
13	李子信	
14	楊澤銘	優秀社區教練獎
15	羅景禧	
16	曾煒喬	
17	王偉雄	
18	黃煒明	優秀學校教練獎
19	陳文輝	
20	曹逸立	
21	古靄雨	
22	劉曉君	
23	彭明允	
24	鄧智德	
25	黃楚曦	To encourage all the coaches. We would like to congratulate all the award-winning coaches, and thank you for their hard work as softball coaches. We hope that they will nurture more potential softball players in the future!


備戰五人制棒球 亞洲盃(公開組)2022 球員招募

日期 2022年8月17-19日 (暫定)

地點 馬來西亞吉隆坡

申請期 2022年4月26日至
2022年6月10日

查詢 2711 1173



Finally, Which is the Asia Cup Baseball5 (Open category) player recruitment. The application period is from April 26 to June 10. The game will be held in Kuala Lumpur, Malaysia from August 17 to 19 (tentatively). The top three teams will be qualified for the WBSC Baseball5 World Cup (Open category).

For more information:

